
 

 

 

 

 

Amstelveen, september 2019 

Beste Myra leden,         

 

De kop is eraf. Het nieuwe seizoen is begonnen! De meeste teams speelden vorige week hun 
eerste competitiewedstrijden al en afgelopen weekend zijn ook onze Dames 1 en Heren 1 
teams van start gegaan. Nieuwe teams, trainingsschema’s, de introductie van het Athletic 
Skills Model, een ambitieuze event kalender, mooie nieuwe sponsoren en nog veel meer 
houden ons met zijn allen alweer enkele weken bezig rond en op het veld. Namens het Bestuur 
wil ik jullie aan het begin van dit seizoen graag op de hoogte brengen van een aantal lopende 
zaken en ontwikkelingen.  
 

Lange termijnstrategie Myra 

In de tweede helft van het vorige seizoen hebben we de strategiesessies met de KNHB 
opgestart waarover we jullie tijdens de laatste ALV hebben geïnformeerd. Deze sessies en de 
feedback uit het ledenonderzoek hebben ons veel waardevolle inzichten gegeven in wat we 
met zijn allen belangrijk vinden voor de vereniging. Ook zien we duidelijk onze kernwaarden 
plezier, prestatie en respect bij alle ideeën terugkomen. Nu gaan we onze vijf strategische 
ambities omzetten naar een concreet jaarplan en activiteitenkalender. Graag delen we die 
met jullie na de herfstvakantie. Het is ons voornemen om de voortgang van alle activiteiten, en 
dus het realiseren van onze ambities, jaarlijks te evalueren met behulp van jullie feedback.  
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Nieuwe sponsoren  

De sponsorcommissie doet goede zaken! Zij zijn vol energie bezig om de vereniging te 
matchen met nog meer mooie organisaties en bedrijven die ons kunnen helpen om onze 
ambities te realiseren. We zijn mooie nieuwe samenwerkingen met Simpel.nl en Rabobank 
gestart. Daarnaast zijn we erg dankbaar met onze bestaande sponsoren en zijn we met hen 
in gesprek om de samenwerking te optimaliseren waar nodig. Heeft u goede ideeën of 
contacten voor sponsoring – of bent u de sales tijger die de sponsorcommissie nog meer 
succes kan bezorgen? Dan horen we graag van u via sponsoring@hvmyra.nl 
  
Myra Rookvrij 

Bij Myra staan we sinds 2017 al voor een Rookvrij beleid waarbij we vooral de jeugd willen 
ontmoedigen. Tegelijkertijd vinden wij het als familievereniging, ook belangrijk dat de 
volwassen leden die wel graag blijven roken, een passende mogelijkheid daarvoor blijven 
bieden. We sluiten ons dit seizoen nog nadrukkelijker aan bij de campagne 
https://rookvrijegeneratie.nl/zij-zijn-op-weg/rookvrije-sport/ en nemen zichtbare stappen in ons 
eigen Rookvrij beleid door informatieborden te plaatsen rondom de velden en het clubhuis. 
Mag ik u er allemaal op aanspreken zich hard te maken voor een zo rookvrij mogelijke 
generatie? 



 

 

 

 

 

Myra viert 
à Myra 65! Op 20 september aanstaande om precies te zijn, viert Myra haar 65ste verjaardag. 

Daar zijn we natuurlijk best een beetje trots op. En wie jarig is trakteert! Daarom delen we 
namens het Bestuur aanstaande vrijdagmiddag iets lekkers uit. We hopen je tegen het lijf 
te lopen. Maar dat is zeker niet alles. Jeroen Westram broedt samen met een creatieve 
commissie momenteel een mooi ‘verjaardagsplan’ voor dit najaar uit, waarover we jullie 
binnenkort meer zullen vertellen.  

à Myra G-Hockey 20! Verder willen we ook zeker de 20-jarige verjaardag van onze G- 
Hockey, in mei 2020, niet ongemerkt voorbij laten gaan. Marjolein Selier en haar team zijn 
druk bezig met de voorbereidingen, ook daarover later meer. 

à Vrijmibo bestuursborrel En dan willen we vooral ook met jullie ‘vieren’ dat we zo’n mooie 
vereniging hebben. Jullie aanwezigheid, ideeën en feedback zijn zeer belangrijk voor ons 
als Bestuur maar ook voor alle commissies. Vanaf oktober 2019 zullen we ieder kwartaal 
daarom een Myra Vrijmibo organiseren. Zwaan kleef aan: het moment om onder het genot 
van een drankje bij te praten. Wij kijken er naar uit, en de eerste datum volgt binnenkort. 

 

Nieuws uit het Bestuur 

John Veldman, Penningmeester, heeft recent aangegeven wegens omstandigheden niet meer 
beschikbaar te zijn voor het penningmeesterschap en focust zich momenteel op een goede 
overdracht. John, penningmeester sinds 2016 en 44 jaar (!) Myralid, heeft met zijn financiële 
expertise, deskundig beleid en aanhoudende energie onze club in financieel opzicht in betere 
conditie gebracht. Ook heeft hij een cruciale rol gespeeld in de realisatie van de watervelden. 
We zullen zijn passie en inzichten missen en bedanken hem voor de zeer waardevolle rol die 
hij vervuld heeft. Daarnaast heeft Pien Delis, voorzitter TC Breedte Senioren, begin juli na 
overleg besloten haar functie neer te leggen. Pien heeft vanaf 2015 het voorzitterschap van 
de TC Breedte Senioren op zich genomen. Ook Pien willen wij bij deze bedanken voor haar 
inzet over de jaren heen.  
 
Ik ben blij jullie mee te kunnen delen dat een drietal nieuwe gezichten in het bestuur plaats wil 
nemen! Niet alleen hebben wij reeds geschikte kandidaten gevonden voor de functie 
Penningmeester en Voorzitter TC Breedte Senioren. Ook voor de functie Voorzitter 
Communicatie en Organisatie kunnen wij, na een heel seizoen een lege stoel te hebben 
gehad, een nieuw gezicht voorstellen. Vanzelfsprekend installeren we hen tijdens de komende 
ALV, met jullie instemming, formeel. Ter introductie hebben we een interview met Therese 
Jensen, Marjon Bloemkolk en Dennis Vogel bijgesloten. 
 
De zomervakantie, gevolgd door de naderende ALV, zijn ook voor anderen een moment van 
reflectie geweest. Sommige mensen hebben dat met reguliere kalenderjaren, maar als 
sportbestuurder speelt er een andere dynamiek, die meer gericht is op de sportieve kalender. 
Voor mijzelf houdt dit in dat ik heb besloten dat dit mijn laatste jaar zal zijn en ik uiterlijk over 
12 maanden mijn voorzittershamer zal neerleggen. Bij elkaar opgeteld zit het huidige bestuur 
al heel wat jaren in hun respectievelijke functies. Ikzelf teken met dit jaar erbij voor zeven jaar. 
Er staat weliswaar geen maximale termijn of periode voor bestuursleden in onze statuten en 
deze jarenlange ervaring is natuurlijk waardevol voor de vereniging. Maar anderzijds brengen 
nieuwe mensen nieuwe inzichten en energie mee. Met nieuwe ideeën kunnen we weer 
toegevoegde waarde voor onze bestaande en eventueel nieuwe leden leveren.  



 

 

 

 

 

Via deze weg doen we daarom een beroep op jullie om met ons een gesprek aan te gaan of 
een hand op te steken om het stokje over te nemen. We kijken er naar uit ons enthousiasme 
op jullie over te brengen (wij zijn via mail te bereiken, zie hvmyra.nl).  
 

Afsluitend 

Kortom! Zoals altijd is er, naast de mooie wedstrijden en gezelligheid in het clubhuis, genoeg 
te doen met elkaar. Ik hoop u te zien op de aankomende ALV. Mocht u verhinderd zijn maar 
toch eens van gedachten willen wisselen of feedback geven, vragen we u een mailtje te sturen 
of langs te komen op een Myra Vrijmibo (datum volgt).  
 
Ik wens iedereen een mooi seizoen toe met veel plezier, succesvolle sportprestaties en vooral 
ook een respectvolle dialoog met elkaar.  
 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Namens het Bestuur, 
Nils Mulder 
Voorzitter 

	


